
Protokoll Föreningsstämma 
Romleborgs Samfällighetsförening 

Datum: 23 juli 2019 

Närvarande: Lekang 2, Øksengård-Brandengen 7, Anderson 13, Malm-
Gustafsson 14, Källander-Jacobsson-Hedenstedt 16, Thorn 17, Olsson 
18, Björkman 19, Fröander 21, Andersson 22, Björkman 23, Sörebo 25, 
Thorn-Almqvist 27, Olsson 31, Östling 35, Johnsson 37, Forsell 41B, 
Berntsen 41 A, Forsell 43, Nylèn 51, Nylèn-Ahlinder 53, Tranell 55, Rabe 
63, Bjernstam 71, Boström L&K 77, Boström-Hovresund-Wingård 79, 
Bjernstam 85, Hedenstedt-Appelgren 87, Malmqvist – Dufvenberg 91 

1. Val av ordförande för stämman 

Gabriella Olofsson valdes till ordförande för stämman 
    

2. Val av sekreterare för stämman 

Jan Eric Anderson valdes till sekreterare för stämman 

3. Val av två justeringspersoner 

Bertil Bjernstam och Helene Tranell valdes till justeringspersoner 

4. Styrelsens och revisorernas berättelser 

Årsberättelsen anslogs på hemsidan och vid brevlådorna i god tid 
före stämman. 
Ordföranden föredrog verksamhetsberättelsen. 
Revisor Viktor Östling har inget att anmärka på och föreslår att 
bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

5. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Stämman beviljar styrelsen ansvarsfrihet 

6. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

Inga Motioner från föreningens medlemmar eller framställningar 
från styrelsen har inkommit till årsstämman 

7. Ersättning till styrelsen och revisorerna 



Stämman fastslår att ordföranden ska arvoderas med 10 000 kr, 
övriga ledamöter samt revisorer arvoderas med 1 000 kr var. 

8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomstat samt 
debiteringslängd. 

Stig Berntsen föredrog föreningens utgiftsstat – och inkomststat vi 
fick i år en förlust på 84 000 kr. För att undvika framtida förluster 
och hålla en stabil ekonomi och täcka framtida utgifter föreslås 
en ökad utdebitering i två steg.  För 2019 föreslås 750kr för 
bebyggd tomt och 250 kr för obebyggd  tomt från 2020 föreslås 
1200 kr för bebyggd tomt och 250 
för obebyggd tomt. 

Stämman fastslår utgift-och inkomststat samt debiteringslängd. 

9. Val av styrelse och styrelseordförande 

           Nyval 
Karin Thorn väljs på 2 år 
Omval 
Karl-Johan Malmqvist 2 år 

             
            Ett år kvar på sina mandat 
            Gabriella Olofsson 
            Jan Eric Anderson 
            Stig Berntsen 
            Kristin Zacharoff 
            Anna Sörebö 

10. Val av revisorer och suppleanter 

Omval 
Revisorer 

           Jenny Lantz väljs på 1 år 
           Victor Östling väljs på 1 år 

           Revisorsuppleanter 
           Kent Östling väljs på 1 år 
           Johan Forsell väljs på 1 år 



11. Val av valberedning 

Nyval 
           Martin Björkman väljs på 1 år 
           Anders Hedenstedt väljs på 1 år 

12. Övriga frågor 

Fastighetsaffärer 
Lotta Fröander meddelade att de ska sälja Romleborg 21 
Peter Johnsson tar över Romleborg 37 

Grönområden och Vägen 
Ordföranden vädjade till att varje fastighetsägare att ta egna 
initiativ i sitt närområde. 
Det bildades en arbetsgrupp för dalen bestående av Martin, 
Agneta, Gunnar och Martin. Gruppen återkommer med 
åtgärdsplan. 

Vägkanterna kommer att klippas av farmartjänst, Jan Eric 
beställer 

Dräneringen i diket nedanför Sörebö behöver förbättras, Jan Eric 
kontaktar Skärström.  

Trädstammen nedanför Lunds ska bortforslas, Lena och Øyvind 
ordnar detta. 

Bokskåp 
Helene Tranell föreslog att vi skulle ha ett gemensamt bokskåp, 
Helene 
och Ulrika Boström utvecklar idéen. 

Information från Samhällsförreningen 
Anders meddelade att detaljplanen för Kosterhavsentrén ännu 
inte är klar. Man har däremot lämnat in om bygglov för några 
byggnader för entré Resö och hoppas på byggstart i september. 
Anders delade ut bilder på förslaget. 



Det planeras att starta en sjöräddningsstation på Resö som blir en 
del av den i Havstensund. 

En arbetsgrupp har bildats för lokal utvecklingsplan, Hållbar 
utveckling av Resö och Galtö. Arbetet beräknas vara klart 
sommaren 2020 

På tomten bakom återvinningsstationen kommer det att byggas 4 
st hyresfastigheter 

13.Stämmoprotokollet kommer att finnas på hemsidan och vid 
brevlådorna. 

14.Ordförande förklarade Romleborgs Föreningsstämma avslutad 

Sekreterare                        

Jan Eric Anderson                        

Ordförande                                  Justeras                                  
Justeras 

Gabriella Olofsson                      Bertil Bjernstam                    Helene 
Tranell 




